

3月🌸日本語祭り
日語速成課程系列
Japanese Short Course Series



P A S O N A

The leading professional training institute since 1984

現已開始
接受報名

兩天遊戲互動日語 2-Day Learning Japanese Through Games



只需 2 天，透過各種有趣互動的遊戲提升日語詞彙量、表達能力和文法知識！

In just 2 days, you can boost your Japanese vocabulary, expressions and grammar knowledge through fun, interactive games!

	星期 Day	時間 Time	日期 Date	小時 / 堂 Hour / Session	學費 Tuition Fee	教材費 Material Fee
J2503GA	Wed	19:30 - 21:30	19 Mar 25 & 26 Mar 25	4 hour / 2 sessions	HK\$500	HK\$30
J2503GB	Fri	19:30 - 21:30	21 Mar 25 & 28 Mar 25	4 hour / 2 sessions	HK\$500	HK\$30

* **J2503GA: JLPT N3 and above**

* **J2503GB: JLPT N2 and above**

付款辦法

學員需即時辦理註冊手續，請用現金、Visa、MasterCard、八達通、WeChat Pay、Alipay 或支票繳付，支票請書明受款人為「Pasona Education Co. Limited」。

退款

除非學員所報讀的課程已被本校取消，否則學員已繳付的學費，本校恕不退還，也不能轉作為其他學期或其他課程的學費。

颱風及暴雨警告

因颱風或暴雨警告而取消的課堂，我們將不會安排補課或退回該堂課的學費。

網上課堂

如有任何特別情況引致本校未能開放校舍上課，本校保留將面授課堂改為網上課堂的權利。

Payment Methods

Students who enrol in our Japanese courses have to register at our school and pay by cash, Visa, MasterCard, Octopus, WeChat Pay, Alipay or cheque (payable to "Pasona Education Co. Limited").

Refunds

We regret that refunds are only possible if a course is cancelled. Otherwise, fees paid are neither refundable nor transferable to subsequent terms or other courses.

Typhoons and Rainstorms

We regret that we are unable to make up or refund fees for classes that are cancelled due to typhoons or rainstorms.

Online Lessons

In case of any special circumstances and the school is unable to open our premises for classes, we reserve the right to provide these face-to-face-lessons via online meetings instead.

- 15 歲或以上均可參加
- For aged 15 and above

Pasona Education Co. Limited

Registration No. : 28791

2/F, Vulcan House, 21-23 Leighton Road, Causeway Bay, HK

香港銅鑼灣禮頓道 21-23 號均峰商業大廈 2 字樓

Tel : (852) 2577 8002 Fax : (852) 2890 8160

Email : info@pasona.edu.hk Website : www.pasona.edu.hk